

MEETINGS OF COMMITTEES

(Subjects in charge)

RÉUNIONS DES COMITÉS

(Sous l'autorité de responsabilité)

WEDNESDAY, MAY 4, 1977

LE MERCREDI 4 MAI 1977

Inquiry

Interpellation

Wednesday, 4th May, 1977

Le mercredi 4 mai 1977

By the Honourable Senator Phillips:

Par l'honorable sénateur Phillips:

26th April—That he will inquire of the Government:—

26 avril—Qu'il adressera la demande de renseignements suivante au Gouvernement:

1. How many persons were receiving Unemployment Insurance benefits in each province as of March 31, 1977?
2. How many persons were registered for employment in each province as of March 31, 1977?
3. How many persons were employed in each province as of March 31, 1977?

1. Combien de personnes recevaient des prestations d'assurance-chômage dans chacune des provinces au 31 mars 1977?
2. Combien de personnes étaient enregistrées en vue d'obtenir un emploi dans chacune des provinces au 31 mars 1977?
3. Combien de personnes avaient un emploi dans chacune des provinces au 31 mars 1977?

For Tuesday, 10th May, 1977

Pour le mardi 10 mai 1977

By the Honourable Senator Molgat:

Par l'honorable sénateur Molgat:

28th April—That he will call the attention of the Senate to the visit of a delegation of Canadian Parliamentarians to Mexico, from 21st to 28th March, 1977.

28 avril—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur la visite d'une délégation de parlementaires canadiens au Mexique, du 21 au 28 mars 1977.

STANDING BUSINESS AND ORDERS

RÈGLEMENTS ET PROCÉDURE

NATIONAL FINANCE

FINANCIER NATIONAL

OR When the Senate rises

Examination of the Main Estimates for the Fiscal Year ending March 31, 1978

L'étude du budget des dépenses pour l'exercice financier se terminant le 31 mars 1978

Witness: Mr. R. L. Richardson, Assistant Secretary, Program Branch, Treasury Board

Témoins: M. R. L. Richardson, secrétaire adjoint, Direction des programmes, Conseil de Trésor